

Questions & Answers
Questions & Réponses

The following questions have been received against this bid solicitation:

Question #5:

After reading the RFP documents for the *Evaluation of Designated Substances at NRCAN Sites and Development of Designated Substances Database*, we understand that our firm must hold a valid Designated Organization Screening (DOS).

Answer #5:

That is correct. The Supplier must hold the appropriate security at time of bid closing as there is not enough time to sponsor a company, as the process takes too long and the contract needs to start right away.

Question #6:

For Item 5 under Section 3 *Security Requirements*, it is indicated that the subcontractor must be authorized by CISD, if current approach for a valid Designated Organization Screening, be authorized by CISD?

Answer #6:

That is correct

Les questions suivantes ont été reçues contre cette demande de soumissions:

Question #5 :

Suite à la lecture des documents pour la proposition d'Évaluation des substances désignées sur les sites de RNCAN et le développement de la base de données des substances désignées, nous comprenons que notre firme doit détenir une attestation de vérification d'organisation désignée (VOD).

Réponse #5 :

C'est correct. Le fournisseur doit maintenir la sécurité appropriée au moment de la clôture des soumissions car il n'y a pas assez de temps pour parrainer une entreprise, le processus prend trop de temps et que le contrat doit commencer tout de suite.

Question #6 :

Par conséquent, au point 5 de la section 3 *Exigences relatives à la sécurité*, il est indiqué que le sous-traitant doit être autorisé par la DSIC, si celui-ci est présentement en démarche pour obtenir une attestation de vérification d'organisation désignée, peut-il être autorisé par la DSIC?

Réponse #6 :

C'est correct